

8D7N Taiwan Round Up + 2N Hong Kong **FREE**

8 天 7 晚台湾环岛游之旅 + 2 晚香港免费



Itinerary Highlight // 主要景点:

- ★ Jiufen // 九份
- ★ Jimmy Parks // 几米公园
- ★ Taroko National Park // 太鲁阁国家公园
- ★ Mr Brown Avenue // 伯朗大道
- ★ Buddha Memorial Center // 佛陀纪念馆
- ★ Alishan // 阿里山
- ★ Sun Moon Lake // 日月潭
- ★ Leofoo Village Theme Park // 六福村主题乐园

Departure Date: 29Nov / 06Dec / 13Dec

DAY 1: CX650: SIN-HKG 0650/1045

DAY 1: CX406: HKG-TPE 1200/1340

DAY 8: CX475: TPE-HKG 1120/1325

DAY 10: CX715: HKG-SIN 2000/2355



Departure Date: 22Nov / 20Dec

DAY 1: CX710: SIN-HKG 0800/1155

DAY 1: CX564: HKG-TPE 1305/1450

DAY 8: CX475: TPE-HKG 1120/1325

DAY 10: CX715: HKG-SIN 2000/2355

| Type of Tour | Carrier/Departure Date | Adult Tour Price | | Child Tour Price | | | Fuel Surcharge & Airport Taxes |
|---|------------------------------|------------------|---------|------------------|---------|---------|--------------------------------|
| | | TWN | SGL | CNB | CWB | CHT | |
| 8D Taiwan Round-up + 2N Hong Kong Free | CX: Nov 22,29 Dec 6,13,20 | \$1,278 | \$1,798 | \$898 | \$1,028 | \$1,218 | \$170 |

DAY 1: SINGAPORE – HONG KONG – TAOYUAN – PACIFIC GREEN BAY

Upon arrival in Taoyuan International Airport, proceed to Taiwan largest and most popular **Shilin night market** where you can enjoy a fun time of shopping and tasting of delicious Taiwanese. Next, proceed to **Pacific Green Bay** for overnight stay.
Overnight at 5 ★ Howard Beach Resort Pacific Green Bay

DAY 2: PACIFIC GREEN BAY – YEHLIU – JIUFEN – HUALIEN (B, D)

After breakfast, visit **Yehliu Geopark** where you can view the most spectacular and famous results of erosion and number of rock formations in different shape. Continuing your journey to **Jiufen**, where you can try some famous local dish such as taro and sweet potato ball. Along the **Suhua Highway** proceed to Hualien to enjoy the wonderful scenery of **Pacific Ocean**. Enroute to Hualien, we will visit **Jimmy Parks** and **Dudu Done Park**. In the evening, enjoy a fun time to tasting of delicious Taiwanese snacks at **Hualien Dongdaemen Tourist Night Market**.

Overnight at 4 ★ Lealea Garden Hotel Hualien or similar

DAY 3: HUALIEN – TAITUNG (B, L, D)

After breakfast, visit the famous **Taroko National Park**. It is one of the eight national parks in Taiwan and was named after the Taroko Gorge. In the park, we bring you to visit scenery sights which includes the **Eternal Spring Shrine**. Thereafter, along the **Tian Tang Lu** to visit **Mr Brown Avenue** to enjoy the spectacular rice paddies with mountain views & to discover the **Takeshi Kaneshiro Tree**. Lastly, check in to the luxurious Hot Spring Resort whereby you can indulge in a rejuvenating experience at the hot springs for the night. *(Please prepare own swimsuit & swimming cap)*

Overnight at Goya Hot Springs Hotel & Spa or similar

DAY 4: TAITUNG – KAOHSIUNG (B, L)

After breakfast, proceed to **Duo Liang Station** which is built and completed in 1991, the 98.2 km long South-Link Line runs along the southern tip of Taiwan, connecting the eastern and western coasts. Next, proceed to **Buddha Memorial Center**. The center is affiliated with Fo Guang Shan, one of Taiwan's largest Buddhist organizations. Next, proceed to largest shopping center in Taiwan- **Taroko Park**. Next, proceed to **Pier-2 Art Center**. Get your cameras ready, put on your sneakers and let's have a journey full of surprises and fun. In the evening, proceed to **Liu He Night Market**.

Overnight at 4 ★ Golden Pacific Hotel, City Suites or similar

DAY 5: KAOHSIUNG – JIAYI – ALISHAN (B, L, D)

After breakfast, proceed to the **Pearl Center** and next, visit the tropics of **Chia Yi cancer monument & Tropic of Cancer Solar Exploration Center**. Next, commence on our journey to **Alishan**. Enroute, we shall visit **Eternity Suspension Bridges**. Alishan has been famous for its sunrise, sea of clouds and forest railway. In the area, go on a train ride and visit the **Alishan Sisters Ponds**. The Elder Sister Pond has a surface area of approximately 530 square meters, and the Younger Sister Pond is around 66 square meters. Next, visit the **3 brothers giant Cypress trees** and **Shouzheng Temple** which is also located in Alishan Forest Recreation Area, is the highest elevation temple in Taiwan.

(In the event of bad weather, attraction in Alishan will be replace by Sun Link Sea Forest Recreational Area and accommodation will be based in Sun Link Sea Area)

Overnight at Long Yun Hotel or similar

DAY 6: ALISHAN – NANTOU – PULI (B, L, D)

After breakfast, proceed to Nantou for a breathtaking cruise tour around **Sun Moon Lake**, the largest body of water in Taiwan. Next, visit **Shaozu Souvenir Shop** before move on to **Wen Wu Temple**. The architecture of the temple has the palace style of northern China and it is separated into three halls. Next, visit the **tea shop** and head towards **Taiyi Ecological Leisure Farm**, surrounded by beautiful native flowers. There are also DIY activities which you may partake in.

Overnight at Taiyi Ecological Leisure Farm or similar

DAY 7: PULI – HSINCHU – TAIPEI (B)

After breakfast, visit **The Lefoo Village Theme Park** which including African Safari, Wild West, South Pacific, and Arabian Kingdom. Next, head back to Taipei and visit the **Pixiu Museum** and followed by the visit to **Martyr's Shrine** to witness the elaborate and graceful changing of guards' ceremony. Next, visit the **local product shops** where you can shop for some gifts. In the evening, proceed to **Raohe Night Market**.

Overnight at 4 ★ Green World Hotel Song Jiang, Asia Pacific Hotel or similar

DAY 08: TAIPEI – HONG KONG (B)

After breakfast, pickup transfer to Taoyuan airport for your flight to **Hong Kong**. Free at leisure on rest of the day.

Overnight at 4 ★ Panda Hotel Hong Kong or similar

DAY 09: HONG KONG

Free time at your own leisure or meet at hotel lobby for your complimentary half day city tour.

Overnight at 4 ★ Panda Hotel Hong Kong or similar

DAY 10: HONG KONG – SINGAPORE

Free at your own leisure until transfer time from hotel to Hong Kong International Airport for your flight back to Singapore.

We hope you have had a memorable time with **us**.

REMARKS:

- ❖ Itinerary sequences are subject to changes
- ❖ Itinerary programs will be subjected to changes with or without prior notice due to weather seasonality and festivals
- ❖ Group size requires minimum 10 passengers to form
- ❖ Commentary of tour conduct in Mandarin Speaking
- ❖ Compulsory Tipping NTD 800 Per Day

8D7N Taiwan Round Up + 2N Hong Kong **FREE**

8天7晚台湾环岛游之旅 + 2晚香港免费



Itinerary Highlight // 主要景点:

- ★ Jiufen // 九份
- ★ Jimmy Parks // 几米公园
- ★ Taroko National Park // 太鲁阁国家公园
- ★ Mr Brown Avenue // 伯朗大道
- ★ Buddha Memorial Center // 佛陀纪念馆
- ★ Alishan // 阿里山
- ★ Sun Moon Lake // 日月潭
- ★ Leofoo Village Theme Park // 六福村主题乐园

Departure Date: 29Nov / 06Dec / 13Dec

DAY 1: CX650: SIN-HKG 0650/1045
 DAY 1: CX406: HKG-TPE 1200/1340
 DAY 8: CX475: TPE-HKG 1120/1325
 DAY 10: CX715: HKG-SIN 2000/2355



Departure Date: 22Nov / 20Dec

DAY 1: CX710: SIN-HKG 0800/1155
 DAY 1: CX564: HKG-TPE 1305/1450
 DAY 8: CX475: TPE-HKG 1120/1325
 DAY 10: CX715: HKG-SIN 2000/2355

| Type of Tour | Carrier/Departure Date | Adult Tour Price | | Child Tour Price | | | Fuel Surcharge & Airport Taxes |
|---|------------------------------|------------------|---------|------------------|---------|---------|--------------------------------|
| | | TWN | SGL | CNB | CWB | CHT | |
| 8D Taiwan Round-up + 2N Hong Kong Free | CX: Nov 22,29 Dec 6,13,20 | \$1,278 | \$1,798 | \$898 | \$1,028 | \$1,218 | \$170 |

第一天: 新加坡 – 香港 – 桃园 – 翡翠湾

抵达桃园国际机场后, 前往台湾最大最受欢迎的士林夜市, 您可以在那里品尝美味的台湾美食。今晚, 我们将入住翡翠湾的豪华酒店。

入住 5★翡翠湾福华饭店或同级

第二天: 翡翠湾 – 野柳 – 九份 – 花莲 (早, 晚餐)

早餐后, 参观著名的野柳, 其因波浪侵蚀, 岩石风化及地壳运动的作用产生了奇形怪状的石头。女王头, 仙女鞋, 烛台石等更是闻名国际的海蚀奇观。继续前往九份, 在那里您可以品尝九份必吃的芋圆。沿着苏花公路途经雪山隧道前往花莲, 欣赏太平洋美景。抵达花莲之前, 我们将游览几米公园和丢丢当森林。晚上在花莲東大門夜市尽情享受品尝美味的台湾小吃。

入住4★花莲哲园饭店或同级

第三天：花莲 – 台东（早，午，晚餐）

早餐后，参观著名的**太鲁阁国家公园**。是台湾八大国家公园之一，以太鲁阁峡谷闻名。在太鲁阁国家公园里，我们带您参观**太鲁阁牌坊**和**长春祠**等雄伟壮丽的大理石峭壁地理景观。此后，沿着**天堂之路**参观池上**伯朗大道**，欣赏山景壮观的稻田，以及参观**金城武树**。最后，入住台东豪华温泉饭店享受温泉的设施，结束美好的一天。（请自备泳衣和泳帽）

入住台东知本高野温泉饭店或同级

第四天：台东 – 高雄（早，午餐）

早餐后，前往 1991 年成长达 98.2 公里的**多良车站**，在最美丽的车站眺望最美丽的大海。接下来，我们带您到规模非常宏伟的**佛陀纪念馆**，是一座佛教的历史性建筑，媲美中国万里长城，为世界一大奇观。接下来，进入台湾最大的购物中心**大鲁阁草衙道**。接下来前往**驳二艺术特区**。准备好你的相机，让我们的旅程充满惊喜和乐趣。接下来，到**六合国际观光夜市**，名列高雄最具代表性的夜市。

入住4★高雄香富，城市商旅或同级

第五天：高雄 – 嘉义 – 阿里山（早，午，晚餐）

早餐后，前往参观台湾著名的**珍珠中心**。接着，我们前往参观**嘉义北回归线标志**和**北回归线太阳馆**。接下来，我们开始前往本团亮点**阿里山**。途中，我们将参观**天长地久桥**。其实是两座单独的钢索吊桥，上为天长桥，下为地久桥。抵达阿里山，我们将**乘小火车**进入阿里山森林游乐区。我们带您到分为姐潭和妹潭的**姐妹潭**。两个比邻小湖，水并不深，但绿幽幽的凝然不动。水面不时需飘过几缕不易觉察的山岚，但一霎时便消失得无影无踪，好像被水下什么精灵摄去了似的。过后，我们也带您到**三兄弟**，**芬多精步道**及**受镇宫**。三兄弟是三株桧木并列生长于砍伐后的树头之上有如兄弟般的挺拔。（若因天候问题，阿里山无法前往。则改游杉林溪森林游乐区并住宿于杉林溪度假饭店）

入住阿里山龙云山庄或同级

第六天：阿里山 – 南投 – 埔里（早，午，晚餐）

早餐后，前往**日月潭乘游艇游湖**欣赏四周群山环绕，湖水清澈，景色优美及被称为台湾八景之一。接着，到**邵族特产中心**再到**文武庙**。文武庙位于日月潭北面山腰，座西向东，揽群山为左右，以名潭为前庭，格局壮丽，气象宏大。过后，到**茶园品茗**。随后前往**台一休闲农场**，刚走进大门迎接您的是一座花草与喷泉结合的花神庙，在此您能观赏到一片片的花海与不同植物犹如世外桃源。您还可在农场里参与农场里的**DIY**活动。

入住台一休闲农场或同级

第七天：埔里 – 新竹 – 台北（早餐）

早餐后，参观包括非洲野生动物园，野生西部，南太平洋和阿拉伯王国的**六福村主题乐园**。过后，返回台北参观**貔貅展览馆**后前往**忠烈祠**观看旅客必看的卫兵交接操抢仪。下一站**台湾伴手礼**。之后前往台北的**饶河街观光夜市**。为台北市著名的观光夜市之一，也是台湾继华西街观光夜市后第二座观光夜市。

入住4★台北洛基松江，淡水亚太或同级

第八天：台北 – 香港（早餐）

早餐后，前往桃园机场离开台湾前往**香港**。随后自由活动时间。

入住4★悦来酒店香港或同级

第九天：香港

全日自由活动或参加香港半日游

入住4★悦来酒店香港或同级

第十天：香港 – 新加坡

自由活动后于指定的时间前往香港国际机场，乘搭飞机回到新加坡。希望您度过了难忘的旅程

REMARKS:

- ❖ Itinerary sequences are subject to changes
- ❖ Itinerary programs will be subjected to changes with or without prior notice due to weather seasonality and festivals
- ❖ Group size requires minimum 10 passengers to form
- ❖ Commentary of tour conduct in Mandarin Speaking
- ❖ Compulsory Tipping NTD 800 Per Pax

[Click here to Submit Enquiry](#)

(FT-120917)